
ŠMARTNO OB SAVI
35. obletnico nove Jugoslavije smo

počastili s priložnostnim kullurnim
programom. Po uvodnem nagovoru
člana sveta KS Jožeta Zavodnika je
spregovoril član KO ZRVS Jože
Štembal. Obudil je spomin na trenu-
tek zgodovinske odločitve leta 19-4 3
v Jajcu ter navezal misel tudi na naš
sedanji položaj. Sledile so recitacije
članov OO ZSMS Renate Berglez,
Janija Mačka, Erike Lojevec, Milana
Lojevca, Milene Molek, Petra Nova-
ka, Milana Zorka, Alenke Žunič in
Jožeta Dovžana. Erika Lojevec jih je
tematsko izbrala in smiselno razvrsti-
la. Žal so nekateri s svojim vedenjem
pokazali, da niso sledili namenu pro-
slave.

25. november bo osial zapisan kot
pomemben dan društva upokojencev
Smarlno. Društvo, ki letos proslavlja
treljo oblelnico uspešnega delovanja
in šteje že 45 članov, je razvilo svoj
prapor. Ob prisotnosti predsednika
republiške zveze Dli ter šlevilnih go-
stov iz sosednjega DU Nove Jarše je
poln dom občanov v imenu predsed-
nika DU Franca Cvelbaija (le-ta se je
pri zagnanem delu v tisfih dneh pre-
hladil) pozdravil predsednik sveta
KS Anton Janežič. Slavnost je pou-
daril prisfni naslop pevskega društva
Posavje ter recilalorjev Renate Ber-
glez in Petra Novaka. Pokrovitel)
prapora je KS Šmartno, njegov
»boler« OO ZB Smarfno, zaobljubo
prapoišiska )e dal Jožc Skubic.
Uvodncmu programu je sledil
nadvse veseli, prosti »program«, ki
so mu dajati (on zvoki ansambla Mu-
rovica.

Nekaj Časa je že poteklo od Tedna
boja proti kajenju. V naši KS ni
ostalo le pri razobešanju nazornih in
ličnih plakatov po stenah, čeprav tudi
ti zbujajo pozornost občanov. KO
RK Šmarlno je povabil v goste dr.
Klančarja. Zanimivemu in pouč-
nemu predavanju je pozorno sledilo
okoli 40 krajanov. Na koncu so poži-
vila predavanje neposredna vpraša-
nja nekaterih prisotnih.

Krajanom sem dolžan sporočiti še
informacijo o letošnj! poletni akciji
zbiranja papirja. Kar navadili smo se
že, da akcijo po dogovoru s KO RK
Šmartno izvede OO ZSMS. Vaščani
so ponovno pokazali razumevanje za
sodelovanje. Zbranih je bilo 1980 kg
papirja, ki ga je Rupičev Brane rade
volje odpeljal na Unijo papir servis.
Krajani, že sedaj shranjujte papir, ki
ga bostc oddali ob naslednji akciji!

V obdobju pred 10. kongresomZSM Slovenije se je naša OO ZSMvključila v razprave o dokumentih inposlala poročilo s pripombami. Prekrevije Mladina, na katero so se naro-čili mladi, bodo proučevali sprejetesklepe in jih skušali po svojih močehtudi uresničevati. Na rednih sestan-* teitr bodo"sku4ali us*nerjati deio po

komisijah, ki so se številčno že okre-
pile. Komisija za informiranje je
pred časom izdala poskusno številko
glasila Mladi. Glasilo bo izhajalo, če
bodo prispevki, saj tehnična pomoč s
slrani KS ni vprašljiva.

Na seslanku kulturne komisije pri
OO ZSMS, ki ga je sklicala njena re-
ferentka Erika Lojevec, so napravili
načrt dela. Petnajst članov, ki sestav-
Ija komisijo, bo sodelovalo pri pro-
slavah, literarnih večerih in podob-
nih kulturnih dejavnostih. Kadrov-
ska komisija in komisija za IPD (re-
ferenta Rado Ozmec in Vlado Božič)
ne nameravata mirovati. V spletu
kadrovske problematike, bo veijala
pozornost v prvi vrsti sprotnemu evi-
dentiranju, spremljanju delovanja
mladih ter preverjanju v družbeno-
političnih akcijah, zlasti v okviru KS.
Idejnopolitično delo bo zasnovano
na že delno uveljavljeni udeležbi na
seminarjih, pripravi referatov s po-
sameznih področij našega življenja
in bivanja in morebitnih predavanjih
strokovnjakov za določena področja
(če bo denar).

Komisijo za šport (referent
Roman Pajsar) sestavljajo vsi člani.
V načrtu je udeležba na turnirjih in
tekmovanjih ter rekreaciji — tudi v
obliki delovnih akcij. Ena takih je
uspela 7. oktobra, ko so mladi uredili
makadamsko cesto do avtobusne po-
staje. Kot zmeraj, bo treba rešiti še
nerešena vprašanja, kot npr. zakaj ni
zaživel pohodni odsek.

Jože Dovžan


